

Le White Horse Theatre au LFA : « Romeo and Juliet »



“For never was a story of more woe than this of Juliet and her Romeo.”

Today, the White Horse Theatre, featuring amazing actors and actresses from England, Wales, and the USA, delivered a breathtaking performance of Shakespeare's « Romeo and Juliet » at our school!

The students from Première and Terminale were captivated as the talented cast brought the timeless tale of love and tragedy to life with incredible passion and energy. Audience members were transported to Verona, feeling every heartbeat and heartbreak of the star-crossed lovers.

A huge thank you to the White Horse Theatre for their brilliant adaptation and for reminding us why this play remains a masterpiece. Bravo to everyone involved in making this performance unforgettable!

Aujourd'hui, le White Horse Theatre a donné une représentation époustouflante de « Roméo et Juliette » de Shakespeare dans notre école, avec de grands acteurs et actrices d'Angleterre, du Pays de Galles et des États-Unis !

Les élèves de Première et de Terminale ont été fascinés lorsque les talentueux acteurs ont donné vie à cette histoire intemporelle d'amour et de haine avec une passion et une énergie incroyables. Les spectateurs ont été transportés à Vérone et ont ressenti chaque battement de cœur de ce couple dont l'amour est placé sous une mauvaise étoile.

Un grand merci au White Horse Theatre pour sa brillante adaptation et pour nous avoir rappelé pourquoi cette pièce de théâtre reste un chef-d'œuvre. Bravo à tous ceux qui ont contribué à rendre cette représentation inoubliable !









